
PROTOKÓŁ NR 1/10

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 21 grudnia 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Maria Zielińska,

6. Adam Bierowski,

7. Krzysztof Kapała,

8. Mariusz Kubiak, 

9. Zbigniew Mazurak,

10. Zbigniew Piątek,

11. Paweł Pituch.

Nieobecna usprawiedliwiona: Zofia Ujma.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Grażyna Nawalaniec,

14. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Przekazanie informacji o konstrukcji budżetu (piguła informacyjna).

2. Budżet – wieloletnia prognoza finansowa 2011 – prezentacja.

3. Czytanie uchwały.

4. Pytania do pani Skarbnik.

5. Sprawy różne.

6. Głosowanie uchwały nad przyjęciem projektu budżetu 2011.

7. Wybór wice-przewodniczącego komisji budżetu, planowania i finansów. 

Komisja budżetu, planowania i finansów zebrała 21.12.2010 roku o godzinie 16.30. Przewodniczący 

otworzył posiedzenie komisji. Obecnych było 11 członków i 3 osoby spoza grona członków komisji. 

Na początku pani skarbnik przekazała nam informacje odnośnie budżetu na 2011 rok, dostaliśmy na stół  

broszurkę  w  której  omówiono  konstrukcję  budżetu.  Zostały  także  wyświetlone  i  omawiane  przez  panią 

skarbnik  slajdy  informacyjne  na  temat  budżetu  i  jego  budowy.  Pani  skarbnik  przedstawiła  nam  także 

wieloletnią prognozę finansową dla Kowar. Została odczytana uchwała dotycząca przyjęcia projektu budżetu 

na rok 2011.  Pani skarbnik powiadomiła  nas o pozytywnej opinii  nowego budżetu przez regionalną izbę  
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obrachunkową. 

W dalszej części posiedzenia głos zabrali członkowie komisji budżetu, planowania i finansów zadając pani  

skarbnik i panu burmistrzowi pytania dotyczące budżetu na rok 2011. Pytania dotyczyły wydatków ujętych w 

budżecie jak i  sum przeznaczonych na inwestycje.  Na plany inwestycyjne odpowiadał  pan burmistrz.  Na 

temat dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów ujętych w budżecie wypowiadała się pani skarbnik. 

Padł  wniosek  ze  strony  pana  przewodniczącego  aby  pani  skarbnik  przygotowała  na  następne  spotkanie 

komisji  budżetowej  bardziej  szczegółowej  rozpiski  pozycji  zawartych  w  projekcie  budżetu  na  2011  rok. 

Przewodniczący podziękował pani skarbnik za obecność i za przybycie na posiedzenie komisji. 

Nie odbyło się głosowanie uchwały nad przyjęciem projektu budżetu na 2011 rok. Nie odbył się także wybór 

wice-przewodniczącego. Obrady zostały przeniesione na 28.12.2010 r. na godz. 16.30. 

Przewodniczący zakończył obrady.

Wnioski Komisji:

1. Wniosek  do  burmistrza  o  przygotowanie  przez  panią  skarbnik  bardziej  szczegółowej  rozpiski 

pozycji zawartych w projekcie budżetu na 2011 rok po stronie wydatków.

Protokołował:                                                                                                                         Przewodniczący

Artur Wrona                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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